Lightning kills two people in Medina Gounass - Senegal
By Ismaïla MANSALY
August 27, 2013
 Two charred dead, including a 14-year-old teenager and a woman in her thirties. It is the balance sheet of an accident caused by a lightning, this Sunday, August 25, in a family living in the Sifao Nasroillahi district of the religious city of Medina Gounass in the department of Vélingara. According to our sources, this drama took place in the morning after three clock turns of non-stop rain. Note that the two victims were buried the same day in Medina Gounass. Peace to their souls.
ismaila.mansaly@koldanews.com
Source: Stéphane Schmitt by email at sts@meteorage.com.

La foudre tue deux personnes à Médina Gounass
Ismaïla MANSALY
27 août 2013
Deux morts calcinés dont un adolescent de 14 ans et une femme d’une trentaine d’années. C’est le bilan d’un accident  causé par une foudre, ce dimanche 25 août, dans une famille habitant le quartier Sifao Nasroillahi de la cité religieuse de Médina Gounass dans le département de Vélingara. Selon nos sources, ce drame est intervenu dans la matinée après trois tours d’horloge de pluie sans arrêt. A signaler que les deux victimes ont été inhumées le même jour à Médina Gounass. Paix à leurs âmes.
ismaila.mansaly@koldanews.com
Source: Stéphane Schmitt by email at sts@meteorage.com.
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